
Protokół Nr LIX/2023 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 z dnia 28 grudnia 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia  –  sala konferencyjna Urzędu Gminy w Łącznej, Czerwona Górka 1 B 

Czas trwania obrad   –  godz. 16,00 – 17,10 

 

Ad.  1. 

Dnia 28 grudnia 2023r. odbyło się LIX-e w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  

Obrady otworzyła i przewodniczyła im  Przewodnicząca Rady Gminy p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Zastępca Wójta Gminy Łączna p. Krzysztof Pastuszka 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Joanna Kopytek 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy Łączna p. Wacław Iwanczatik 

- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Łącznej p. Beata Kołda 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej p. Monika Marcisz 

- sołtysi gminy, pracownicy Urzędu Gminy 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 13 radnych,  

co stanowiło 87 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecni radni: Januchta Jacek, Piwowar Bernarda – usprawiedliwieni. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy Radną Martę 

Siewierską, która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad.  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zgłosił wniosek aby do porządku obrad w punkcie 9 h) 

wprowadzić projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2023. 

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o przegłosowanie wniosku Wójta Gminy aby do porządku 

obrad sesji wprowadzić w punkcie 9 h) projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2023. 

Za – 13/13 obecnych radnych. 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady – poprosiła o przegłosowanie porządku obrad w całości  

z wprowadzonym projektem uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających  

z upływem roku budżetowego 2023 w punkcie 9 h). 

Za – 13/13 obecnych radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Porządek obrad po zmianach stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Pytania, wnioski, interpelacje. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028 

b) podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

c) zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 

d) zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok w Gminie Łączna 

e) rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany lokalizacji wiaty przystankowej usytuowanej przy 

działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna lub zmianę materiału, z którego wykonane są 

ściany wiaty 

f) zmian budżetu Gminy Łączna na 2023 rok 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 2023-2032 

h) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023. 

10. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia: 

a) 27 listopada 2023r. 

b) 11 grudnia 2023r. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 27 listopada 2023r. do dnia 28 grudnia 2023r. przedstawił                          

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

I. Uczestniczyłem: 

28 listopada – w spotkaniu z Wiesławem Noga proboszczem parafii w Występie  

i przedstawicielami właściciela działek w sprawie projektowanego osiedla w Występie, 

spotkanie dot. organizacji ruchu na tym terenie, 

– w Starostwie Skarżyskim, w podpisaniu umowy na remont drogi powiatowej do Klonowa, 

ostatni odcinek tuż przed zakrętem do Klonowa, umowa została podpisana, 

4 grudnia – w podpisaniu umowy na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości zamieszkałych w Gminie Łączna oraz odbiór, transport  

i zagospodarowanie odpadów z punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych PSZOK 

wraz z jego doposażeniem” z wykonawcą STALSKAR Sp. z o.o., ul. Kościuszki 1, 26-110 

Skarżysko-Kamienna. Oferta otrzymała najwyższą punktację oraz spełnia wymogi zawarte  

w Specyfikacji Warunków Zamówienia. Kwota jaka została zaoferowana to: 749.089,05 zł 

brutto (kwota uzależniona jest od ilości odpadów odebranych od mieszkańców). Wysokość 

podatku pozostaje na tym samym poziomie jaka była w latach ubiegłych. 

7 grudnia – w posiedzeniu Komisji Społecznej Rady Gminy Łączna,  
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11 grudnia – w posiedzeniu nadzwyczajnym Rady Gminy Łączna, 

13 grudnia – w spotkaniu z przedstawicielami ZDP i Zarządu Powiatu w sprawie rozpoczętej 

przebudowy drogi powiatowej w Podzagnańszczu,  

– w spotkaniu z Kierownik ZGK w sprawie zakupu samochodu do zbierania śmieci, 

14 grudnia – w spotkaniu z fizjoterapeutą w sprawie uruchomienia gabinetów do obsługi 

mieszkańców naszej Gminy, jest to oferta która zakłada pełne świadczenie usług dot. 

rehabilitacji które finansuje NFZ, oferta jest aktualna będzie ona przedmiotem dyskusji na 

najbliższej Komisji Gospodarczej, 

– w podpisaniu umowy na wykonanie zadania inwestycyjnego pod nazwą: 

Część 1 – Przebudowa przejścia dla pieszych zlokalizowanego na drodze gminnej 339001T – 

Starodroże DK 7 w miejscowości Łączna, oraz 

Część 2 – Przebudowa przejścia dla pieszych zlokalizowanego na drodze gminnej 339001T- 

Starodroże DK 7 przy skrzyżowaniu z drogą powiatową 1406T. 

Zakres prac będzie obejmował w szczególności: remont istniejących chodników, remont 

istniejących zjazdów, remont cząstkowy istniejącej nawierzchni bitumicznej, wykonanie 

nawierzchni z kostki integracyjnej na dojściach do przejścia dla pieszych, ustawienia poręczy 

ochronnych dla pieszych, wykonanie nowego oznakowania poziomego jezdni, wymiana 

oznakowania pionowego w obrębie przejścia dla pieszych, montaż aktywnych znaków, 

wykonanie odwodnienia liniowego. Zakończenie prac umowa przewiduje do dn. 31.08.2024r. 

15 grudnia – w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Radę Gminy Łączna, 

16 grudnia – w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Radę Sołecką Klonowa,  

– w Miejskim Centrum Kultury w Skarżysku – Kamiennej, w koncercie naszego wirtuoza 

skrzypiec – Franciszka Idzika. Podczas charytatywnego koncertu Franciszek otrzymał piękne 

skrzypce zakupione przez darczyńców tj.: Wtórpol Leszek Wojteczek, Mesko oraz EPP 

Property Management.  

19 grudnia – w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Szkołę Podstawową  

w Zaleziance, 

– w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez Bibliotekę i GOPS dla osób samotnych  

i starszych. Chciałbym jeszcze raz podziękować Dyrektor Biblioteki i Kierownik GOPS oraz 

pracownikom za wysiłek w zorganizowaniu tego spotkania, dziękuję radnym za obecność, 

atmosfera na spotkaniu myślę była taka jak być powinna.  

20 grudnia – w Jasełkach zorganizowanych przez Zespół Szkół w Goździe, 

21 grudnia – w Jasełkach zorganizowanych przez Zespół Szkolno – Przedszkolny w Łącznej,  

27 grudnia – w posiedzeniu ZGGŚ w Hucie Szklanej, podczas którego podjęto uchwały:  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2027 oraz budżetu Związku na 

2024 rok. Zasygnalizuję pewną rzecz, budżet ZGGŚ w części wydatkowej zw.  

z funkcjonowaniem samego Związku to kwota ok. 1 200 000 zł, natomiast część na 

inwestycje to ponad 50 mln zł. Przy takiej skali inwestycji, które dot. 11 gmin niestety ale 

Związek zaczyna być ciałem zbyt małym. Przypomnę, że ma tylko 2,5 etatu, to w skali kraju 

jest coś na co zwrócił uwagę szef Regionalnej Izby Obrachunkowej, trzeba zmienić Statut 

ponieważ pewne wartości przerastają normalne relacje. Związek czekają kolejne lata,  

w których bez względu na to, kto będzie wśród Wójtów, Burmistrzów, potrzebny jest 

doświadczony aparat ludzki. Ten temat wróci po wyborach samorządowych, gminy muszą 

zmienić podejście i Statut odnoszący się do zwiększenia obsady pracowniczej w tych 

kwestiach. Proszono żeby na sesjach Rad Gmin taka informacja została radnym przekazana. 

 

II. Wydałem zarządzenia: 
- w sprawie zmian budżetu gminy na 2023r., 

- w sprawie zmian w składzie Zespołu Interdyscyplinarnego, 
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- w sprawie terminów i zasad organizacji dyżuru wakacyjnego dla publicznych przedszkoli  

w roku szkolnym 2023/2024. Przypominam sytuację z ubiegłego roku kiedy poprzedni 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej nie uwzględnił dyżuru i musieliśmy  

w trybie pilnym go organizować. Jest to wymóg formalny w zw. z czym trzeba się zająć 

sprawą i ustalić dyżury żeby gmina wypełniła obowiązki w tej materii. W chwili obecnej 

mamy już to w formie Zarządzenia, które podpisałem.  

- w sprawie zmian w składzie komisji przetargowej, 

- w sprawie określenia terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkola, oddziału przedszkolnego przy szkole podstawowej oraz klas I szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Łączna na rok szkolny 2024/2025, 

- w sprawie przeniesienia wydatków budżetu Gminy Łączna na 2023 rok, 

- w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania pracowników Urzędu Gminy Łączna, 

- w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko podinspektora ds. gospodarki 

nieruchomościami i planowania przestrzennego w Urzędzie Gminy Łączna. Odchodzi od nas 

do innej jednostki Pani Marta. Szukamy pracownika na ten etat, odpowiednie ogłoszenia 

zostały już przekazane do mediów. 

- w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zaleziance 

(do 30.06.2024), 

- w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Łącznej (do 30.06.2024), 

 

W ramach: 

- Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

W dniu 13.12.2023 r. złożono kompletną dokumentację rozliczającą realizację umowy na 

Odbiór, transport i utylizację płyt cementowo-azbestowych w 2023 roku z budynków 

stanowiących własność osób fizycznych z terenu Gminy Łączna. W dniu 14.12.2023r. 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach zatwierdził 

rozliczenie i przekazał dotację w kwocie 48.997,87 zł. Przypomnę, że ogółem w akcji 

odebrano 108 ton azbestu z prywatnych posesji. 

 

- Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – poprawa bezpieczeństwa niechronionych 

uczestników ruchu. 
W dniu 14.12.2023r. podpisano umowy z firmą ALBUD Sp. z o.o. na realizację zadań: 

- Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi gminnej nr 339001T - Starodroże S7  

w miejscowości Łączna – wartość 318 506,11 zł, 

- Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi gminnej nr 339001T - Starodroże S7 przy 

skrzyżowaniu z DP1406T – wartość 311 649,36 zł. 

Termin realizacji do 31.08.2024r. 

 

- Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021-2027. 

W dniu 14.12.2023 r. złożono wniosek pn. „Gmina  Łączna – Cyberbezpieczny Samorząd”  

w ramach Działania 2.2. Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa. Liczba 

podmiotów wspartych w zakresie cyberbezpieczeństwa – 3 szt. (Urząd Gminy Łączna, 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej oraz Zakład Gospodarki Komunalnej w Łącznej). 

Przeprowadzone zostaną analiza i audyt Systemu zarządzania bezpieczeństwem informacji 

(SZBI), pracownicy zostaną przeszkoleni z zakresu cyberbezpieczeństwa, ponadto zakupione 

zostaną sprzęty, systemy i licencje służące zapewnieniu cyberbezpieczeństwa. Czas realizacji 

maksymalnie 24 miesiące od podpisania umowy, ale najpóźniej do 30.06.2026r. Kwota 

wnioskowana to 406 860,00 zł. 
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- Fundusz rozwoju przewozów autobusowych. 

W dniu 19.12. 2023 r. podpisano umowę z Wojewodą Świętokrzyskim  w sprawie dopłaty  

z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej dla 

dwóch linii autobusowych w 2024r.: Linia Występa-Występa obejmuje 16 kursów od 

poniedziałku do piątku oraz 4 kursy w soboty, Linia Kamionki-Kamionki obejmuje 5 kursów 

od poniedziałku do piątku oraz 4 kursy w soboty.  

Planowana łączna kwota deficytu: 498 357,60 zł netto. Dopłata z budżetu państwa:  

219 866,40 zł netto. Wkład własny: 278 491,20 zł netto. 

 

- Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. 

W dniu 20.12.2023 r. otrzymaliśmy informację, że wniosek rozliczający grant Cyfrowa 

Gmina kwocie 147 630,00 zł złożony w dniu 08.09.2023r. został zweryfikowany  

i zatwierdzony. 

 

- Budżet Województwa Świętokrzyskiego – zadania określone w ustawie o ochronie 

gruntów rolnych i leśnych. 

Zaakceptowano wniosek rozliczający realizację zadania: Modernizacja drogi dojazdowej do 

gruntów rolnych w m. Podzagnańszcze Dołki – odcinek I oraz dokonano refundacji kosztów 

zadania w wysokości 70 000,00 zł. 

 

- Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

W ramach umowy na realizację zadania pn. Przebudowa drogi gminnej Podłazie – Krzyżka 

planowane rozpoczęcie prac, zgłoszone przez firmę ALBUD Sp. z o.o. to styczeń 2024r. 

Termin zakończenia: 29.03.2024r. 

 

W dniu 18 grudnia br. ponownie przesłałem do Zarządu Stowarzyszenia dwa egzemplarze 

porozumienia określającego wzajemne prawa i obowiązki dotyczące dalszego prowadzenia 

Szkoły Podstawowej w Zaleziance z prośbą o niezwłoczne podpisanie dokumentu  

i dostarczenie do tut. Urzędu celem złożenia podpisów przez przedstawicieli naszej jednostki. 

Jednocześnie przypomniałem, aby osoby upoważnione do złożenia podpisu posiadały  

stosowne upoważnienia zgodnie ze statutem Stowarzyszenia i danymi zgłoszonymi do 

Centralnej Informacji Krajowego Rejestru Sądowego prowadzonej przez Ministra 

Sprawiedliwości, których uwierzytelnione za zgodność z oryginałem kopie również powinny 

być załączone do nin. porozumienia (bowiem ich brak spowoduje wstrzymanie procesu 

podpisania dokumentów ze strony Gminy). Do chwili obecnej władze Stowarzyszenia nie 

podpisały tego dokumentu. Stowarzyszenie miało uwagi co do zapisu w Porozumieniu 

odnośnie możliwości rozwiązania umowy przez każdą ze stron. Pozostałe zapisy odnoszą się 

do przekazania szkoły bez żadnych warunków wstępnych, w oparciu o umowę z 2011r. 

Pan Wójt odczytał pismo, które zostało skierowane do SRS Zalezianka w dn. 18.12.2023r. 

 

Ad. 6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – 

poinformował, Komisja Finansowo-Gospodarcza obradowała w dniu 11.12.2023r. 

Tematyka Posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łączna na 2024r. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-Gospodarczej w 2023r. 

3. Propozycja planu pracy Komisji Finansowo-Gospodarczej na 2024r. 

4. Sprawy różne. 
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Wniosków żadnych nie wypracowano. Dalsza praca nad projektem budżetu odbędzie się na 

kolejnej komisji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – poinformował, 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie odbyła posiedzenia. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Edmund Wykrota – poinformował, 

między sesjami Komisji Rewizyjnej nie było. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Marta Siewierska – poinformowała, Komisja 

Społeczna odbyła się 07.12.2023r. Tematyka posiedzenia: 

1. Zasady wynajmowania i użytkowania obiektów sportowych (sale gimnastyczne, boiska) na 

terenie Gminy Łączna. 

2. Sprawy różne. 

Wnioskiem z komisji było aby opłaty za wynajem hali gimnastycznej w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Łącznej były w kwotach: 150 zł brutto dla osób z zewnątrz, 75 zł brutto dla 

mieszkańców gminy, oraz dla dzieci szkolnych za darmo. 

 

Ad. 7 i 8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady – odczytała pismo, które wpłynęło do Rady Gminy w okresie między 

sesjami: 12 grudnia 2023r. od Wojewody Świętokrzyskiego wpłynęło rozstrzygnięcie 

nadzorcze, stwierdzam nieważność w części uchwały Nr LVI/326/2023 Rady Gminy Łączna 

z dn. 30.10.2023r. w sprawie zmiany Nr 8 Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego - Gminy Łączna, zwanej dalej planem, w zakresie: § 2 pkt 21 uchwały, § 21 

ust. 2 pkt 6 lit. b uchwały, § 22 ust. 2 pkt 6 lit. b uchwały, § 24 ust. 1 pkt 2 lit. b, c, pkt 3 lit. d 

oraz pkt 5 uchwały, wszystkich ustaleń planu, zarówno w tekście planu jak i na rysunku (zał. 

nr. 1 do uchwały) dot. terenu komunikacji drogowej wewnętrznej oznaczonego symbolem 

10KR. Uzasadnienie jest dość obszerne, nie będę go odczytywać, gdyby ktoś z Państwa chciał 

się zapoznać jest w Biurze Rady. 

Radny Chaba – zadał pytanie Panu Wójtowi, do kiedy SRS Zalezianka ma udzielić 

odpowiedzi na pismo, które Pan Wójt do nich skierował. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, część z Państwa radnych uczestniczyła 

w spotkaniu z SRS Zalezianka, w którym brali udział przedstawiciele Wojewody, Kuratora, 

oraz Pani Poseł. Na spotkaniu użyto słowa „niezwłocznie”. Dla mnie osobiście to słowo 

oznacza najszybciej jak to jest możliwe. Czekamy na podpisy przedstawicieli Stowarzyszenia. 

Kwestie zw. z podstawą prawną, z tym co dot. KRS wiążą się z faktem, że nie mogę podpisać 

żadnej umowy z ludźmi z ulicy. Muszą to być przedstawiciele Stowarzyszenia, którzy mają 

zamocowanie prawne, aktualny KRS. Jeśli takiego dokumentu nie posiadają, nie mają 

możliwości podpisania jakiegokolwiek dokumentu. 

Radny Chaba – zabrał głos, jeśli niezwłoczność będzie się przeciągała 2-3 miesiące, jaki 

będzie kolejny ruch Pana Wójta. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, dzisiaj nie wiem. Podjąłem decyzję 

żeby złożyć wniosek kasacyjny od wyroku WSA żeby i ja i Rada Gminy miała 

zabezpieczenie. Chęć do polubownego rozwiązania sporu nie oznacza że zmieniłem zdanie co 

do zasadności prowadzenia szkoły, w której jest 17 uczniów. Uważam dalej, że nie ma 

uzasadnienia funkcjonowanie takiej szkoły w obecnych czasach. Nie chodzi tylko i wyłącznie 

o kwestie zw. z finansowaniem ale również o podejście pedagogiczne.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 
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Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie. 

Ad. 9 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Kierownik GOPS p. Monika Marcisz – zabrała głos, proszę o dopisanie w § 3 uchwały  

wyrazu „Łączna”, poprawny zapis § 3 to: „Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy 

Łączna.” 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały z naniesionymi poprawkami  

w § 3, poprzez głosowanie jawne imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno 

nazwiska radnych, wyczytani radni określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/340/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/341/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, 

pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

Kierownik GOPS p. Monika Marcisz – zabrała głos, na wczorajszej komisji zastanawialiśmy 

się nad tytułem uchwały, jednak po konsultacjach prawnych tytuł jest prawidłowy. Proszę 

tylko o zmianę zapisów w § 2, ostatnie zdanie powinno brzmieć: „oraz zmieniająca ją 

Uchwała Nr XLVII/278/2023 Rady Gminy Łączna z dnia: 21 lutego 2023r.” 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały z naniesionymi poprawkami  

w § 2, poprzez głosowanie jawne imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno 

nazwiska radnych, wyczytani radni określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/342/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 9 d) 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok 

w Gminie Łączna. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/343/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9 e)  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany lokalizacji wiaty 

przystankowej usytuowanej przy działce nr. ew. 83/1 obręb Gózd Gmina Łączna lub zmianę 

materiału, z którego wykonane są ściany wiaty. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/344/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 11, wstrzymało się – 2/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9 f)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2023 rok. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/345/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 12, wstrzymał się – 1/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9 g)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łączna na lata 

2023-2032. 

Skarbnik Gminy p. Joanna Kopytek – poinformowała, wczoraj na komisji została rozdana 

radnym poprawną stronę 2 Załącznika Nr 1 do uchwały. Zmiana jest w wierszu pierwszym 

2023, w kolumnie 2.1.1. kwota wynosi 11 194 371,85 zł. To wszystkie zmiany. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 



9 
 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały z naniesioną zmianą na str. 2  

w Załączniku Nr 1, poprzez głosowanie jawne imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała 

kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni określali się czy są „za”, „przeciw” czy 

„wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/346/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta większością głosów (za – 12, wstrzymał się – 1/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9 h)  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2023. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  LIX/347/2023 

Rady Gminy Łączna  z dn. 28 grudnia 2023r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 13/13 obecnych radnych) 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 a) 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 27 listopada 2023r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 27 listopada 2023r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 13/13 obecnych radnych).  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 b) 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 11 grudnia 2023r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z dnia 11 grudnia 2023r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 13/13 obecnych radnych).  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady p. Moniak Pająk – złożyła wszystkim obecnym na Sali obrad radnym, 

sołtysom, oraz mieszkańcom oglądającym transmisję, życzenia Szczęśliwego Nowego Roku. 

Aby rok 2024 był wyjątkowy, lepszy od mijającego. Życzę aby Nowy Rok przyniósł dużo 

miłości, radości, spełnienia marzeń, pomyślności, realizacji wszystkich planów i zamierzeń. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zabrał głos, transmisja dociera do wszystkich którzy 

chcą nas słuchać i wiedzieć nad czym pracujemy. Mijający rok był trudny ale w mojej ocenie, 

myślę też że w ocenie Wysokiej Rady i wszystkich obecnych na Sali, sołtysów, był to rok 

spokojny mimo zawirowań i wielkiej polityki, która wkrada się do naszych domów. Udało 

nam się wiele rzeczy zrobić, czy wszystkie, pewnie nie. Korzystając z okazji dołączam się do 

życzeń dla mieszkańców, miejsce w którym żyjemy jest niewielkie ale problemy, które nas 

dotyczą są dla nas wielkie. Życzę żeby w zdrowiu, roztropności i mądrości podejmowali 

Państwo takie decyzje, które spowodują że wasze życie będzie lepsze, spokojniejsze  
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i opatrzność będzie Wam sprzyjać. Chce podziękować radnym, sołtysom za wysiłek włożony 

w pracę, za to że Państwo z głębi serca pochylaliście się nad szeregiem problemów. Liczę na 

dalszą współpracę. Życzę żeby Nowy Rok przyniósł dla wszystkich same spełnione marzenia. 

 

Ad. 11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła LIX–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji                    

2018-2024. 

   Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła:         

           Magdalena Chmiela            Monika Pająk 
 

 

 

 

 


